

PUBLIC NOTICE & INFORMATION SESSION NOTIFICATION DU PUBLIC & RENCONTRE D'INFORMATION

PROPOSED ROGERS 45 METER WIRELESS TELECOMMUNICATIONS SELF SUPPORT TOWER INSTALLATION

The proposed installation is composed of a 45-meter self support telecommunications tower, including the antennas, a lightning rod, and an obstruction light.

Location: 16 Cardico Dr, Whitchurch-Stouffville, ON L4A 2G5

Objective: To improve wireless coverage to your community (along Highway 404, Woodbine Ave and Bethesda Side Rd) and to meet rising demands for wireless services.

Details: An equipment shelter will also be installed at the base of the proposed tower and the entire site will be surrounded by a security fence with a locked gated access point.

The public is invited to provide written comments by end of business day on **October 2, 2026** to the contact information shown below. Please include a return address.

Tower Installation Project
Projet d'installation de communication sans fil
Reference: C8852

Scott Telecom Services Ltd.
Agent for Rogers Communications Inc.
Jiayi Wang, Municipal Planner
900, 202 - 6 Avenue SW
Calgary, AB T2P 2R9
Phone: (403) 261-6514
Fax: (403) 263-5263
Email: notify@scotland.ca

PROJET D'INSTALLATION D'UNE TOUR AUTOPORTANTE DE TÉLÉCOMMUNICATION SANS FIL DE 45 MÈTRES – ROGERS

L'installation proposée comprend une tour de télécommunication autoporante de 45 mètres, y compris les antennes, un paratonnerre et un feu de balisage.

Emplacement : 16, chemin Cardico, Whitchurch-Stouffville (Ontario) L4A 2G5

Objectif : Améliorer la couverture du réseau sans fil dans votre communauté (le long de l'autoroute 404, de l'avenue Woodbine et du chemin Bethesda Side) et répondre à la demande croissante en services sans fil.

Détails : Un cabinet d'équipements sera aussi aménagé à la base de la tour et l'ensemble du site sera ceinturé d'une clôture de sécurité et d'une entrée verrouillée.

Les citoyens sont invités à faire part de leurs commentaires, avant la fermeture des bureaux de Rogers le **2 octobre 2026**, soit à l'adresse indiquée (avec une adresse de retour).

PUBLIC INFORMATION SESSION RENCONTRE D'INFORMATION

Date: 11AM-3PM, October 6, 2026

Date : 6 octobre 2026, de 11 h à 15 h

Location: Whitchurch-Stouffville Museum & Community Centre, 14732 Woodbine Ave, Whitchurch-Stouffville, ON L4A 2K9

Lieu : Musée et centre communautaire de Whitchurch-Stouffville, 14732, avenue Woodbine, Whitchurch-Stouffville (Ontario) L4A 2K9



Newspaper: Town of Whitchurch-Stouffville Town's Website

Project: C8852

Publication Date: September 3, 2026